
 
 
Preguntes que presenta el grup PSM-Més per Menorca al proper 
plenari municipal en relació a les reformes dels molins d’es Castell. 
 
Quina quantitat de diners públics té previst destinar l’ajuntament a la rehabilitació dels 
molins? 
 
Quina quantitat s’ha gastat fins aquest moment? 
 
Quina és la procedència d’aquests diners? 
 
Quines empreses han estat contractades per a la rehabilitació dels molins? 
 
Quins criteris han seguit per a les contractacions d’aquestes empreses? 
 
Per a quines quantitats han estat contractades cadascuna d’aquestes empreses? 
 
Quants actes públics ha organitzat aquest ajuntament per a la recaptació de fons 
destinats a la rehabilitació dels molins? 
 
Quins han estat aquests actes? 
 
Quines son les quantitats recaptades en cadascun d’aquests actes? 
 
Quina quantitat es va recaptar amb les caixes dipositades en els diferents establiments 
del poble?   
 
Com ha gestionat l’ajuntament de es Castell els diners recaptats en aquests actes? 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 


